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Z á p i s 
 

z 10. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 16. 12. 2009 od 12:00 hod.  

v salónku restaurace GRILL DURAN v Hradci Králové, Sekaninova 398 

 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Pavel Bradík, Ing. Pavla Maršíková, pan Petr Kebus 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení programu 

jednání a představení přizvaných hostů 

2. Financování Královéhradeckého kraje, závěr roku 2009 – rizikové faktory 
3. Státní rozpočet pro rok 2010, vztah do rozpočtu ÚSC – informace 

4. Na základě požadavků členů finančního výboru, z minulého 9. zasedání finančního výboru 
dne 19. 11. 2009, podání informace o stavu a pokračování aktivit ve firmě Silvatres a.s. 
/pozván: Ing. Josef Táborský – I. náměstek hejtmana/ 

5. Různé  
6. Závěr 
 
Jednání ve 12:00 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  

 
§ jednomyslně byl schválen program 10. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu pan Jiří Daniel 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů (Ing. Miroslava Uchytila, člena rady KHK; 

Ing. Vladimíra Dernera, II. náměstka hejtmana; Ing. Nejedlého, vedoucího ekonomického 
odboru KÚ; pí. Kopřivové, vedoucí oddělení rozpočtu a financování KÚ) 

§ hlasování – 10 pro, 0 proti, 0 zdržel 
§ jednomyslně byl schválen zápis z 9. jednání finančního výboru 
§ datum dalšího jednání výboru bude dne 11. 2. 2010 
   
Návrh –  hlasovat o předloženém návrhu usnesení  

 
 
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
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USNESENÍ VF/10/68/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I.    S c h v a l u j e 

1) program 10. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
2) zápis z 9. jednání finančního výboru 
3) pana Jiřího Daniela ověřovatelem zápisu 

 
 
K bodu 2 
Financování Královéhradeckého kraje, závěr roku 2009 – rizikové faktory, financování 
roku 2010 
K tomuto bodu hovořil Ing. Miloslav Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru. Podkladové 
materiály byly všem zúčastněným zaslány předem. Na úvod seznámil přítomné se stavem 
stávajících finančních prostředků, vzhledem k hluboké degresi daňových příjmů, která kraj 
postihla. V tomto období byla situace v inkasu sdílených daní kritická. Předpokládalo se, že 
dojde k výpadku tranše na prosinec a byl avizován propad.  Dne 3. 12. 2009 bylo v Radě 
Královéhradeckého kraje schváleno omezené financování v závěru roku 2009 z důvodu 
v maximální míře uchytit výdaje a tak i platební disponibilitu kraje. Omezení se netýká: 
financování z dotací ze státního rozpočtu; financování z úvěru; mezd; příspěvků PO na provoz; 
dotací a.s. na provoz a nezbytných provozních výdajů. Pozastaveny budou a následně 
individuálně posouzeny: granty; POV; účelové dotace z vlastních prostředků kraje; FRR; ostatní( 
nákup propagač. materiálu atd., vybavení…) a předfinancování a kofinancování(návaznost na 
EU). Ing. Derner připomněl, že schválený rozpočet je závazný, a že veškeré smluvní vztahy by 
se měly dodržet a tudíž podepsané smlouvy zaplatit. Ing Záleský doplnil, že v případě, že 
smlouva nebude v letošním roce uhrazena, schválený objem finančních prostředků spadne do 
hospodářského výsledku kraje a lze jej následně přeschválit. Bc. Kalenda doporučil uskutečnit 
zrevidování jednotlivých akcí a následně pak prověřit jejich důležitost. Pan Vrabec položil 
otázku: „Kolik smluv a v jakém finančním objemu je vlastně podepsaných?“ 
Následovala diskuze, ze které vyplynulo: do příštího jednání finančního výboru předložit 
zmapování smluvních závazků, tzn. které smlouvy z roku 2009 nebyly zaplaceny a byly součástí 
rozpočtu 2009, dle jednotlivých kapitol. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/10/69/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a  v ě d o m í 

Zprávu o financování Královéhradeckého kraje v závěru roku 2009 spolu 
s rizikovými faktory a financování roku 2010 
 

II. S c h v a l u j e 
Záměr omezeného financování v závěru roku 2009 z titulu výpadku progrese 
daňových příjmů, dle usnesení Rady č. 38 Královéhradeckého kraje ze dne 3. 12. 
2009. Případné přesuny těchto odložených plateb do roku 2010 budou řešeny 
v rámci výsledku hospodaření Královéhradeckého kraje. 
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K tomuto bodu dále Ing. Miloslav Nejedlý připomněl, že rozpočet kraje zůstává trvale napjatý a 
v každém případě je nutno počítat i s tím, že výdaje mohou být kdykoliv v průběhu rozpočtového 
roku časově korigovány nebo dokonce i kráceny. V každém případě je nezbytné rozložit 
financování úměrně do 2. – 11. měsíce z rozpočtového roku. Leden i prosinec může mít zásadní 
problémy z pohledu daňové disponibility kraje.   
Pan Mázl upozornil na skutečnost, že v průběhu příštího roku může být situace daleko horší než 
v letošním roce. Bylo by záhodno se na takovou situaci připravit a při poskytováním finančních 
prostředků být obezřetní. 
Předseda finančního výboru pan Hübsch navrhl vytvoření kontrolní skupiny, která bude 
prověřovat jednotlivé problémové případy financování.  
Ing. Janeček uvedl, že zřízení pracovní skupiny je na místě, neboť stávající situace je opravdu 
vážná. Ne všechny materiály, které jsou předkládány Zastupitelstvu KHK ke schválení, byly 
odsouhlaseny finančním výborem nebo alespoň s nimi byl obeznámen. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro  9 
         Proti  0 
         Zdržel se 1 
 
 
 
USNESENÍ VF/10/70/2009 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. Z m o c ň u j e  

Luboše Hübsche, předsedu finančního výboru a Ing. Vladimíra Záleského, pana 
Jana Béma, Ing. Karla Janečka a Bc. Otakara Kalendu, přijímat průběžně v roce 
2010 zásadní stanoviska, ještě před projednáním v orgánech kraje, k financování 
v rámci výdajů jednotlivých rozpočtových kapitol. 

 
 
 
K bodu 3 
Státní rozpočet pro rok 2010, vztah do rozpočtu ÚSC – informace 
 
K tomuto bodu informaci podal Ing. Miloslav Nejedlý. 
 
 
 
K bodu 4 
  
Na základě požadavků členů finančního výboru, z minulého 9. zasedání finančního výboru 
dne 19. 11. 2009, podání informace o stavu a pokračování aktivit ve firmě Silvatres a.s.  
 
K tomuto bodu měl podat informaci Ing. Josef Táborský. Vzhledem k tomu, že onemocněl, 
nemohl se plánovaného jednání zúčastnit. Předseda pan Hübsch sdělil, že aktivity firmy Sivlatres 
a.s. se analyzují a ve chvíli ukončení, bude finančnímu výboru dána kompletní informace o 
výsledku. 
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K bodu 5 
Různé 
 
Pan Bc. Kalenda vznesl podnět na opětovné podání průběžné informace k firmě Silvatres a.s.  
 
 
K bodu 6 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, ve 14:45 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Jiří Daniel 


